
Minnesanteckningar Byalagsråd 2009- 11-05 
 
Närvarande 
Rustan Ligander  Marieholm 
Sven Månsson  Marieholm 
Ulla Hermansson  Hurva 
Lars Strömberg  Hurva 
Rolf Jönsson   Harlösa 
Leif Lindgren  Löberöd 
Anders Borgqvist  Billinge 
Cecilia Lind    Eslövs kommun 
Henrik Wöhlecke  Eslövs kommun 
Eje Ringborn   Eslövs kommun 
 
 
 
Cecilia Lind inledde med att hälsa välkommen. Anders Borgqvist ny medlem i Byalagsrådet 
från Billinge hälsas särskilt välkommen 
Frågor från vissa byar är inskickade och besvaras efter hand. 
Rolf Carlsson, Gatuchef i Eslövs kommun är med eftersom många frågor handlar om gator 
och parkmark. 
 
 
 
Info från Byarna 
 
 
Harlösa: Turistskylten samt belysning vid idrottsplatsen (kvar från förra mötet) Rolf Tar 

tag i frågan.   
Gröna tomten mitt emot hotellet borde bebyggas. Byggintressenter saknas. 
Byaföreningen Harlösa önskar att EBO bygger lägenheter i Harlösa. 
Markvägen klipps inte i dikesrenen. Sannolikt skall detta hanteras av 
vägföreningen. Rolf tar med sig frågan.  

  
Hurva:  
 Trafiksituationen kring dagiset. Ingen hastighetsbegränsning genomförd ännu. 
 Rolf tar med sig frågan 
 Busskur klar, tennisplan klar parkeringsplats klar 

Lars Strömberg informerar om att utbyggnaden av E22 saknar bullerdämpning i 
arbetsplanen. Rolf kontrollerar kommunens yttranden i frågan. 
Grönytor sköts inte på vissa ställen 

  
 
Löberöd: Eslövsbyggen borde bygga i Löberöd. En ledig lägenhet hade 27 intressenter. 

Önskemål om seniorbostäder. Trasigt staket vid tennisbanor bör tas bort. Rolf 
tar med sig frågan. 
Borde även finnas tomter till små företag eller hantverkare. 

  
 



Marieholm: Tung trafik för genomfart bör förbjudas. Klartecken från polisen när detb gäller 
kvarngatan 

 
Billinge Önskemål om att få ”städat” byn. Flera privata tomter ser förfärliga längs med 

genomfartsgatan. Diskussion om svårigheter för kommunen att agera. 
    
 
Allmänt Rolf infromerade om en strävan att ha enhetliga kartor i alla byarna och att 

arbete pågår.  
 
 
Eslöv 100 år Firandet gäller hela kommunen. Jubileumsgeneral är Eva Hallberg, Kultur o 

Fritid 
 

Vad gör vi för att attrahera folk att flytta hit? Några saker som attraherar 
föreslogmedlemmarna i byalagsrådet enligt nedan 

  
?? Goda kommunikationer 
?? Fin natur 
?? Goda möjligheter för hästägande och ridning i fin natur 
?? Nära till allt 
?? Löberöd Komplett by( samhälle) 
?? Marieholm, Goda kommunikationer( ev pågatåg) komplett samhälle 
?? Harlösa, rikt kulturliv, rikt fågelliv bra kommunikation till Lund 
?? Gemenskapen i den lilla byn 
?? Stehag ev stort projekt med många bostäder 

  
Övriga inskickade frågeställningar är besvarade av Rolf Carlsson direkt till resp Byalag.  
 
Nästa möte 25 februari kl 18.00 i Stadshuset 
 
 
Vid pennan  
 
 
 
Eje Ringborn 
 
 
  


